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Z á p i s n i c a 
z mimoriadneho  zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Prievidzi 

konaného dňa 10. 09. 2008 
 v Obradnej miestnosti MsÚ na Námestí slobody č. 6, Prievidza 

 
Začiatok zasadnutia:  16.00 h 
Ukončenie zasadnutia:     16.30 h  
   
Prítomní:            21 poslancov MsZ  
                               – podľa prezenčnej listiny  
 
Ospravedlnení: MUDr. Marián Jakubis, MPH. 
   JUDr. Katarína Macháčková 
   RNDr. Alena Mečiarová 
   Peter Valach 
          
Ďalej prítomní:     Ing. Ján Bodnár – primátor mesta 

Mgr. Ľudovít Fábry – prednosta MsÚ 
Ing. Jana Michaličková – hlavná  kontrolórka 

                               PhDr. Ján Lauf – riaditeľ sekretariátu primátora 
   PhDr. Ivona Vojtášová – hovorca primátora pre médiá 
                               Darina Kotianová – vedúca sekretariátu primátora 
                              Ing. Naďa Prilinská – riaditeľka sekretariátu prednostu 
   Martina Boboková – referent pre servis MsR a MsZ 
   Ing. Milan Kučík – vedúci odboru vnútornej správy 
   Mgr. Dagmar Jenisová – vedúca právneho oddelenia 

Ing. Katarína Bašková – vedúca ekonomického odboru  
   Ing. Ľudmila Richterová – vedúca odboru DPOaS                              
   Mgr. Vlasta Miklasová – vedúca odboru starostlivosti o občana  
   Ing. Milan Rybanský – vedúci odboru školstva 

Ing. arch. Vladimír Falat  – vedúci odboru výstav. a RR 
   JUDr. Marián Mikula – náčelník  MsP   
   Mgr. Jozef Topoľský – konateľ SMMP, s. r. o. 

Mgr. Ivan Benca – ref. pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry a vzdeláv. 
    
                                 – podľa prezenčnej listiny  

 
         masmédiá, občania  
         – podľa prezenčnej listiny  

 
 
 

- k bodu 1 – 
„Otvorenie“ 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, otvoril a privítal na rokovaní Mestského 

zastupiteľstva (ďalej len MsZ) mesta Prievidza všetkých prítomných poslancov, 
zúčastnených zástupcov jednotlivých odborov a oddelení mestského úradu, novinárskej 
obce, regionálnej  televízie, hostí a občanov.  

 
Primátor mesta uviedol, že všetci pozvaní dostali pozvánky a  konštatoval, že na 

začiatku rokovania za účasti 21 poslancov, teda nadpolovičnej väčšiny, je zasadnutie MsZ 
uznášania a rokovania schopné. 
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Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, prítomných oboznámil so zložením pracovného 
predsedníctva: predseda poslaneckého klubu Ján Dobrovodský, Ing. Milan Dérer – zástupca 
primátora mesta, Mgr. Ľudovít Fábry - prednosta MsÚ,  Ing. Jana Michaličková - hlavná 
kontrolórka. 

 
Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, upozornil, že v obradnej miestnosti nebolo možné 

nainštalovať technické hlasovacie zariadenie a v tomto prípade sa v zmysle Rokovacieho 
poriadku MsZ hlasuje verejne zdvihnutím ruky za použitia hlasovacieho lístka zvolenej farby, 
označeným menom poslanca a číslom uznesenia: 

- pri hlasovaní „za“ zdvihnutím zeleného hlasovacieho lístka; 
- pri hlasovaní „proti“ zdvihnutím červeného hlasovacieho lístka; 
- pri „zdržaní sa hlasovania“ zdvihnutím oranžového hlasovacieho lístka. 

Prostredníctvom skrutátorov bude zabezpečená presná evidencia hlasovania poslancov 
o každom prijatom uznesení. Po každom hlasovaní sa hlasovacie lístky odovzdajú osobe 
poverenej sčítaním hlasov.  

Za skrutátorky boli Ing. Jánom Bodnárom, primátorom mesta určené Darina 
Kotianová a Martina Boboková a za osobu poverenú sčítaním hlasov bola určená Ing. Naďa 
Prilinská. 

  
Primátor mesta uviedol, že  za overovateľov zápisnice z MsZ sú menovaní: Milan 

Budáč a Mgr. Eleonóra Porubcová.  
  

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, predložil návrh na zvolenie mandátovej komisie, 
nakoľko sa MsZ koná v priestoroch bez technického hlasovacieho zariadenia, a to v zložení: 
Helena Dadíková – predsedníčka 
Jana Vršková – členka 
Ing. Marián Škoda – člen.  
 K návrhu primátora mesta MsZ prijalo uznesenie č. 320/08, ktoré tvorí prílohu 
zápisnice. 
Hlasovanie: 21 poslancov za 
 
 Po hlasovaní poslancov MsZ  primátor mesta požiadal členov mandátovej komisie, 
aby sa ujali svojej funkcie a pred každým hlasovaním uviedli počet prítomných poslancov. 

 
Na základe návrhu Ing. Jána Bodnára,  primátora mesta, boli do návrhovej 

komisie poslancami MsZ zvolení: 
Mgr. Katarína Bubnášová – predsedníčka,  
Margita Haťapková – členka,  
Gabriel Čauder – člen.  

K návrhu prijalo MsZ uznesenie č. 321/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za  
  

Po hlasovaní poslancov MsZ primátor mesta požiadal členov návrhovej komisie, aby 
zaujali svoje miesta. 
 

Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, ďalej konštatoval, že návrh programu MsZ 
v písomnej forme bol doručený všetkým poslancom MsZ.  
    
P r o g r a m   MsZ v Prievidzi:  
1. O t v o r e n i e  
2. Kofinancovanie výstavby viacúčelového ihriska 
3. Z á v e r 
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 K predloženému návrhu programu prijalo MsZ uznesenie č. 322/08, ktoré tvorí 
prílohu zápisnice. 
Hlasovanie: 22 poslancov za   
 
 

- k bodu 2 - 
,,Kofinancovanie výstavby viacúčelového ihriska“ 

 
Ing. Ivan Benca, referent pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry  a vzdelávania, 

uviedol, že oddelenie pre strategický rozvoj mesta vypracovalo žiadosť o grant, ktorý 
vypísala Stredoeurópska nadácia. Cieľom grantového programu je podpora výstavby 
viacúčelových ihrísk. Predmetom žiadosti je kompaktné, multifunkčné ihrisko o rozmeroch 33 
x 18 m, vybudované z odolných, ľahkoudržiavateľných  materiálov, nenáročné na údržbu. 
Povrch tvorí umelý trávnik vyplnený kremičitým pieskom s výškou trávy 1,5 – 2 cm. Ihrisko je 
osadené bránkami z ľahkého kovu – hliník o rozmere 3 x 2 metre, oplotené mantinelmi 
a oplastovaným pletivom umiestneným na pozinkovaných stĺpoch vo výške 3 m a prekryté 
sieťou. Súčasťou ihriska sú aj stredové stĺpiky pre umiestnenie volejbalovej a tenisovej siete. 
Osvetlenie bude zabezpečené halogénovým osvetlením umiesteným na štyroch stožiaroch. 
Ihrisko bude využiteľné pre futbal, hádzanú, volejbal, nohej bal, tenis, loptové a drobné 
pohybové hry žiakov 1. stupňa ZŠ. Umiestnené bude v areáli ZŠ na Ul. energetikov, na 
ktorej sa nachádzajú športové triedy zamerané na futbal. Realizáciou projektu sa sleduje 
skvalitnenie materiálnych a priestorových podmienok pre výchovno – vzdelávací proces, 
vytvorenie vhodných podmienok pre šport a aktívne trávenie voľného času, prevenciu pred 
negatívnymi prejavmi správania sa mládeže. Projekt bol podaný pod názvom ,,Viacúčelové 
ihrisko pri Základnej škole, Ul. energetikov v Prievidzi“. Celkový rozpočet projektu 
predstavuje čiastku 2 367 tis. Sk, výška grantu zo Stredoeurópskej nadácie predstavuje 
čiastku 1 200 tis. Sk a kofinancovanie zo strany mesta je vyčíslené do výšky 1 167 tis. Sk. 

Do rozpravy k predloženému materiálu sa prihlásil Július Urík, poslanec MsZ, 
a informoval sa či toto nové ihrisko bude umiestnené na mieste toho predošlého ihriska, 
alebo inde. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, uviedol, že nové ihrisko bude umiestnené na 
inom mieste a pôvodné ihrisko ostane na svojom mieste. 

Ján Dobrovodský, poslanec MsZ, sa zaujímal, ako bude toto ihrisko sprístupnené aj 
pre ostatné deti, nie len pre deti, ktoré navštevujú túto ZŠ. Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, 
uviedol, že areál tejto ZŠ bude otvorený, môžu tam chodiť všetky deti z MŠ a ZŠ. Keď bude 
v tomto areáli položené univerzálne ihrisko vznikne tam  cely športový komplex.  

Helena Dadíková, poslankyňa MsZ, sa zaujímala, či sú vysporiadané všetky 
pozemky, na ktorých bude multifunkčné ihrisko umiestnené. Ing. Ján Bodnár, primátor 
mesta, konštatoval, že všetky pozemky sú vyporiadané.  

MsZ uznesením č. 323/08, ktoré tvorí prílohu zápisnice, schválilo podanie projektu  
,,Viacúčelové ihrisko pri Základnej škole, Ul. energetikov v Prievidzi“. 
Hlasovanie: 22 poslancov za 
 
 Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, sa po schválení uznesenia informoval u Mgr. Ivana 
Benca, referenta pre oblasť školstva, šk. infraštruktúry  a vzdelávania, či je znenie uznesenia 
vhodné a postačujúce, aby sa nemuselo v krátkej dobe schvaľovať jeho nové znenie, 
nakoľko by to bolo možné vykonať len na zasadnutí MsZ. Mgr. Ivan Benca, referent pre 
oblasť školstva, šk. infraštruktúry  a vzdelávania, uviedol, že uznesenie je postačujúce. 
 
 

- k bodu 3 - 
,, Záver“ 

 
V závere rokovania Ing. Ján Bodnár, primátor mesta, informoval o podaných 

projektoch ZŠ na čerpanie prostriedkov z fondov EÚ, a konštatoval, že bol jeden projekt 
schválený a jeden neschválený, pričom k neschváleniu projektu došlo z dôvodu formálnej 
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chyby a bude schválený v januári 2009. Tiež odporučil vedúcim všetkých odborov 
a oddelení, aby sa i naďalej venovali podávaniu projektov a získavaniu finančných 
prostriedkov z fondov EÚ.  Následne všetkým prítomným poslancom a pracovníkom 
mestského úradu za prácu a celkový priebeh mestského zastupiteľstva a vyhlásil zasadnutie 
za ukončené. 
 

 
 

P r i p o m i e n k y   o v e r o v a t e ľ o v   z á p i s n i c e : 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
................................................                                .............................................      
             Milan Budáč                      Mgr. Eleonóra Porubcová 
              overovateľ I.                                                                    overovateľ II. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
...............................................                                   ............................................ 
       Mgr. Ľudovít Fábry                                                                Ing. Ján Bodnár 
          prednosta MsÚ                                                                    primátor mesta  
 
 
 
 
Zapísala: Martina Boboková 
                referent pre servis MsR a MsZ 

    V Prievidzi 17. 09. 2008 
 
   


